
IMADA Fagråd

Referat af fagrådsmøde i IMADA Fagråd

19. maj 2025 kl. 16:00 i IMADAs konferencelokale
(Ø17-605-0)

1) Formalia
a ) Valg af dirigent

Simon Holm

b ) Valg af referent

Johannes Rothe

c ) Tilstedeværende

Simon Holm, Daniel Nissen, Victor Elze, Anne Sofie Høj,
Nikolaj Madsen, Shuagib Ibrahim, Johannes Rothe, Rudi Hansen, Mi-
chael Madsen

d ) Godkendelse af referat for seneste bestyrelsesmøde

Godkendt

2) Det nye fagråd
a ) Lidt nyt om det nye fagråd

Det nye fagraad er præsenteret

3) Økonomi
a ) Daniel fortæller om økonomien

Der er ikke et eneste problem
• Regnskabet er opdateret og det stemmer overens med banken
• Alle der mangler penge har fået penge

4) Samarbejde
a ) Dagrofa

Kigget på billigere øl og andre drikkevarer. Men det er ikke billigt nok
til at det er værd at lave alt det ekstra arbejde få at spare et par ører.

b ) Meny

Nuværende aftale er optimal, så den beholder vi for nu

5) Kaffeordning / sodavandsordning
a ) Nye varer der skal prøves ift afstemning

• Vi har købt mere kakao
• Vi venter med vin til næste år
• Forhåbentlig kan vi lave lidt større sortiment næste år (blandt andet

juice, energidrik og iste)

b ) Kontakt flere sponsorater

• Vi har spurgt foreflight om et møde
• De har sagt ja til at sponsorere og møde. (14/05/2025)

– Hvad kan vi som fagråd tilbyde
– Evt. hænge plakat op hver måned om deres arbejde
– Stort skilt med deres navn på
– Hold oplæg om spændende projekter de arbejder på
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6) Kontakt med andre fagråd

a ) Events

Der blev holdt grillevent for nyligt
Vi vil gerne holde flere events med de andre fagråd

7) Kontakt til studerende

a ) Studiestart for Data Science

• Vi snakker med Peter når det kommer tættere på

b ) Generel studiestart

• Vi diskutere yderligere om studiestart når det bliver mere aktuelt

c ) Næste år

• Workshops (LaTeX, Git og studiestart)
• Matematikerne vil gerne have en workshop med programmering
• Evt. studentermedhælper der kan sidde i glasburet
• Samarbejde med tutorbestyrrelsen
• Vi vil gerne have fagrådsrepresentanter i alle klasser. (vi sender dem

en mail)
• Vi vil også have at de skal fortælle om festudvalgets saunabar i

første uge.
• Virksomhedsbesøg (hvert semester)
• Oplæg fra virksomheder

8) Saunaen

a ) Sauna-Vectorvægen

• Dobbeltdør i uge 32 (til at starte med kommer der kun et hul, men
der arbejdes videre på væggen)
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9) Hjemmeside

a ) Oversættelse

Hjemmesidens sider skal oversættes til engelsk.

10) Syddanske Studerende

a ) Samarbejde med SDS til drikkevarer

• Vi venter på deres svar
• Vi kan få rigtige billige øl og faxe kondi booster (også sukkerfrie)
• Måske skal vi have det mere modificerbart?

11) Arrangementer til studerende

a ) Årshjul

• Fagrådet laver et årshjul (vis det)
• Vi vil gerne have tutor events og peters events på også
• Få QR kode på årshjul

12) Næste møde

a ) Bestyrrelsesmøde

• 26. maj 2025

b ) Fagrådsmøde

• 15. sep 2025

13) Evt

Rengøring af saunaen:

• Hvornår bliver der gjort rent i saunaen så vi kan rydde op? (Simon skiver til
Martin)

• Flere plakater op der siger folk skal rydde op efter sig selv (især efter sauna-
bar)

Opdatering af diverse plakater i saunaen
Hvem tjekker imada mailen?

• Det kan evt. gå på turnus
• Fast punkt på dagsordenen at diskutere mails
• Simon prøver at tjekke mailen fast det næste stykke tid og så bliver der

revurderet næste uge

Optimering af salg af drikkevarer i saunaen:

• Opsætte butik på mobilepay så vi kan se hvor mange varer der er blevet solgt
• System med studiekort hos æter der gør at de udenlandske studerende kan

betale
• Evt. sætte paypal op hvis det er nemmere for udenlandske studerende

Få tjekket tv og spille konsoler i saunaen
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